
Tekninen lautakunta § 18 15.03.2017

Lausunnon antaminen maakunnallisen ICT-yhteistoiminnan esiselvityshankkeen
loppuraportista 2.1.2017

Tekla 15.03.2017 § 18

Maakunnallisen ICT-yhteistoiminnan esiselvityshankkeessa lähdet- 
tiin hankesuunnitelman mukaisesti selvittämään, voisiko yhdessä    
tekeminen olla yksin tekemistä tehokkaampaa, taloudellisempaa ja 
varmenpaa.  Tavoitteeksi asetettiin, että maakunnallisen yhteistoi-   
minnanmallin tuli lähtökohtaisesti olla niin hyvä ja perusteltu, ettei

  yksikään kunta tahdo jäädä siitä pois.

Kuntien roolit ja ennenkaikkea vastuut kuntapalvelujen järjestäjinä   
sekä erityisesti tukipalvelujen ylläpitäjinä muuttuvat SoTe- ja maa-   
kuntahallinon uudistusten myötä.

                    Samalla odotukset sähköisistä kuntalaispalveluista ja Digitalisaation
                                       antamista mahdollisuuksista lisääntyvät päivä päivältä. 

Tulevaisuudessa Rautavaaran kuntapalveluissa ja toimintamalleissa
tarvitaan Kunta-ICT:n erikoisosaamista sekä joustavia ja ketteriä     
Digitaalisia palveluja kuntalaisille, yrittäjille ja kolmannen sektorin     
toimijoille.

Maakunnallisen ICT-yhteistoiminnan esiselvityshankkeen ohjausryh-
mänä toimi maakunnallisen ICT-työryhmän jäsenet, asiantuntijat ja  
Pohjois-Savon liiton edustajat.  Rautavaaran kunnasta ohjausryh-    
mään kuului kunnanjohtaja Unto Murto.

Esiselvityshankkeen toteuttamisesta ja loppuraportin laatimisesta    
vastasi selvityshenkilö Toni Auvinen Pohjois-Savon liitosta. Hanke   
rahoitettiin Pohjois-Savon kehittämisrahastosta.

Loppuraportin tekijä selvityshenkilö Toni Auvinen selvitti kun-   
nanvaltuuston kokouksessa 30.1.2017 Pohjois-Savon Maakun-    
nallisen ICT-yhteistoiminnan esiselvityshankkeen loppuraportin si-   
sältöä ja mahdollisuuksia Rautavaaran kunnalle.

 Selvityshenkilö Toni Auvisen selvitys Maakunnallisen ICT-yhteis-
toiminnan esiselvityshankkeen Loppuraportti 2.1.2017 on liitteenä
numerotta. Voisiko yhdessä tekeminen olla yksin tekemistä tehok-
kaampaa, taloudellisempaa ja varmenpaa.

 Tämän jälkeen kunnanjohtaja Unto Murto on pyytänyt kaikilta
lautakunnilta, RaNuVan ja vanhusneuvoston lausuntoa
maakunnallisen ICT-yhteistoiminnan esiselvityshankkeen



loppuraportista 7.4.2017 mennessä.

 Esityslistan erillinen liite numerotta:
 Pohjois-Savon Liiton maakunnallisen ICT-yhteistoiminnan

esiselvityshankkeen loppuraportti 2.1.2017

 Teknisen lautakunnan lausunto liitteenä numerotta.

 Lisätietoja edellä mainituista asioista antaa kunnanjohtaja Unto       
Murto, puh. 040-860 8100 ja sp: unto.murto@rautavaara.fi

Kunnaninsinöörin ehdotus:

Tekninen lautakunta merkitsee tämän tiedoksi myöhempää
käsittelyä varten.

Päätös: Merkittiin tiedoksi myöhempää käsittelyä varten.
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